
 

Bij de goedkeuring van vorig verslag moesten we weer verschillende opmerkingen maken. Hierin 

werden verscheidene zaken niet meegenomen. We vinden het daarom ook zeer jammer dat het 

bestuur niet wil werken met een audioverslag. De gemeenteraad wordt telkens opgenomen, deze 

weergave zou gewoon op de website moeten komen. Dan is het verslag altijd correct. We hebben dit 

al meerdere malen aangehaald, maar het bestuur gaat hier jammer genoeg niet op in. 

 

Er was een agendapunt over een toelage die men krijgt in verband met pampers. Gezinnen met 

kinderen tot 3 jaar moesten deze toelage tot nu toe jaarlijks aanvragen. Men krijgt dan 30 euro per 

jaar gestort als tussenkomst op de persoonlijke rekening. Dat wil de gemeente nu veranderen. Men 

zou dit willen automatiseren en de 30 euro automatisch storten op de DIFTAR rekening. Het gebruik 

van de pamperzakken blijft gewoon bestaan. Deze kan men gratis naar het containerpark brengen.  

Voor de onthaalouders en personen met een incontinentie probleem, blijft alles hetzelfde. Zij moeten 

dit ook jaarlijks blijven aanvragen en dit wordt dan gestort op hun persoonlijke rekening.  

 

Bij de rondvraag vroegen we naar de stand van zaken in verband met de uitbating van de kapel van 

de Kolonie. We vinden hier niets van terug in de verslagen van de schepencolleges of in de andere 

verslagen. De gemeente heeft met de zes kandidaten een gesprek gehad. De knoop zou deze week 

worden doorgehakt, zodat zij vanaf 1 mei aan de slag kunnen gaan. De dossiers liggen wel ter inzage 

voor ons. We zullen deze zeker gaan inlezen om te bekijken op welke manier men deze beslissing 

gemaakt heeft. 

 

Ook hebben we een vraag gesteld over de openstaande vacatures. Merksplas is niet de enige 

gemeente met openstaande vacatures. Het is dus niet gemakkelijk om de juiste mensen aan te 

trekken. Op de vacature van loodgieter en klinkerlegger kwam niemand af, deze moet weer worden 

opengesteld. Voor de vacature van een mobiliteitsambtenaar geldt net hetzelfde. Men hoopt voor dit 

laatste iemand te vinden die heeft gesolliciteerd voor een andere functie. 

Voor de functie van cultuur- en toerisme coördinator was er wel belangstelling. Hier is zelfs al iemand 

begonnen. Ook de lang gezochte ploegbaas voor de groendienst is gevonden en start op 3 juli. Het is 

dus zoeken naar de juiste persoon op de juiste plaats.  

Het was op zich een zeer korte gemeenteraad deze maand… wij zijn alvast benieuwd naar volgende 

maand. 



 
 


